
Verslag van de vergadering van het Bridgedistrict Nijmegen op 07-10-2023 
 

Aanwezig bestuur: Kees Ermshaus (BC Wijchen), voorzitter; Herman van den Bosch  

(BC Alert Beuningen en Maas en Waal), penningmeester en districtswedstrijdleider,  

en Willy Rutgers (BC Tempo), secretaris, Theo Salet (BC Chance à Tous en erelid) 

Theo Tonissen (BC Doublet), Els de Witte (BC de Groebelton), Ben van Amsterdam  

(BC Maas & Waal), Anita van Bussel (BC Zuid-West), Gerrit Houwen (BC Wijchen), 

Hans van Gorp (BC Tempo), Jos Duppen (BC Kwetbaar ’70),  

Mede aanwezig: Richard Meyer (namens bestuur NBB). 

Afgemeld: Ryks de Jong (Bridgeclub Wijzer en opleidingscoördinator), BC VOP,  

GWB’86 Wijchen, BC Hoog Laag. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

1.  Opening en mededelingen 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. Speciaal welkom voor Richard Meyer die 

namens de NBB aanwezig is.  
 

2.  Verslag van de ALV van  8 oktober 2022 

Ongewijzigd vastgesteld. Naar aanleiding van: 

Els de Witte merkt op dat v.w.b. het project ‘Denken en doen’ 3 blokken van 10 of 11 

lessen geweest zijn en nu het 4e blok begonnen is. Het is erg succesvol. De Unicef Drive 

is dit keer in Valmonte op 19 november a.s. voor meesterpunten kan via de NBB namens 

in dit geval De Groebelton worden aangevraagd. 

 

3.  Financiën 

 

a. Resultatenrekening 1 juli 2022 t/m 30 juni 2023 (zie bijlage) 

Negatief resultaat ad € 2.192,04. Oorzaken: wedstrijden afgebroken die later gratis 

zijn aangeboden. En vorig jaar is een cursus NBBR gegeven (44 deelnemers). 

 

b. Balans per 30 juni 2023  

De bridgemates zijn volledig afgeschreven, waardoor deze ‘als 0’ op de balans staan. 

Beter zichtbaar maken door een -teken te plaatsen voor het bedrag van afschrijvingen 

bridgemates.  

Er is nog een Eigen vermogen van ruim € 7.200,--. 

 

c. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 

De kascontrole door Harrie Koolen en Marc de Ronde moet nog gebeuren. Reservelid 

inschakelen was niet mogelijk (helaas vanwege overlijden).  

Marc de Ronde treedt af. Ben van Amsterdam meldt zich aan als lid en Theo Salet als 

reserve-lid. 

 

 



 

d. Begroting 1 juli 2023 t/m 30 juni 2024  

- Begroting is niet helemaal sluitend. Zou wel zo zijn als retributie niet verlaagd  zou  

zijn. Vorig jaar hebben we toestemming gegeven om maar een half jaar te innen (ad 

 € 550,--), en dit jaar hebben we hetzelfde bedrag weer ontvangen. 

Richard geeft aan dat volgens hem de verlaging éénmalig zou zijn. Tijdens de  

vergadering informeert Richard hier naar bij de NBB en  het blijkt dat dit seizoen het 

volledig bedrag voor de retributie betaald wordt. Dus de begroting is daarmee wel 

sluitend te maken. 

- Deelname aan competities heeft gevolgen voor de begroting: voor  viertallen wordt 

uitgegaan van 6 (op dit moment zijn er 3 aanmeldingen). Het is nog niet zeker of de 

gemengde parencompetitie doorgaat.  

- De ‘cijfers lopen niet gelijk’: de kolom moet breder gemaakt worden.  

- Competities: bij resultatenrekening 2022-2023 wordt € 1.300,-- zaalhuur vermeld en 

staat in de begroting 2023-2024 op ‘0’. Herman meldt dat de zaalhuur in de begroting 

2023-2024 onder de diverse districtscompetities zijn opgenomen. Het totaalbedrag is 

lager doordat de zaalhuur voor dit seizoen per speelmoment aanzienlijk lager uitvalt dan 

vorig jaar (€  50,00 vorig jaar tegen nu € 20,00). 

- Bedrag Eurogames is nu niet meer van toepassing: bedrag naar bankkosten 

verplaatsen. 

De aanwezigen stemmen in met begroting en alle opmerkingen/wijzigingen die gemeld 

zijn. 

 

Afgesproken wordt dat de begroting aanpast wordt en tegelijk met het verslag van dit 

overleg verzonden wordt. 

 

4.   Opleidingen/cursussen 

We hebben geen cursussen op stapel staan. Voor de cursus clubleider wordt in de 

eerstvolgende nieuwsbrief vermeld dat we van plan zijn om die te organiseren als er 

voldoende belangstelling is.  

Richard meldt dat het cursusmateriaal klaar is en dat gewerkt wordt aan een 

herstructurering van de opleidingen. 

 

5. Districtscompetities 

a) Deelname afgelopen seizoen: ‘met hangen en wurgen’ zijn ze doorgegaan; er was een 

minimaal aantal deelnemers: 6 viertallen en seniorencompetitie met 16 paren. 

b) Huidige stand van zaken (kalender 2023-2024).  

Gemengde paren is uitgesteld tot a.s. vrijdag. Er geldt een minimum van 10 paren.  

Gevraagd wordt of een speelmoment overdag misschien meer deelnemers trekt. Of het 

organiseren van alle competities samen met een ander district. 

Na een korte discussie hierover zegt de voorzitter dat het bestuur zich hierover gaat 

beraden. 



Viertallen: 3 stuks tot nu toe. Afgesproken wordt dat de clubs deze competitie nog een 

keer binnen de club promoten. Ook deze competitie op een ander dagdeel organiseren? 

Bij minder speelmomenten moet er overleg plaatsvinden met de bond i.v.m. eventuele 

promotiemogelijkheden naar regionale of landelijke competities. 

 

6.  Info vanuit de Nederlandse Bridgebond 

Richard: situatie bij NBB. Reorganisatie: minder leden dankzij corona veroorzaakt 

tekort; aantal fte’s is teruggebracht van ongeveer 23 naar 16. Levert een besparing op 

van 4 ton. Kostenstructuur is nu sluitend; er wordt geen verlies meer gedraaid. Een en 

ander is wel heel erg fragiel. 

Kanttekening hierbij is dat er onvoldoende middelen zijn om te investeren in nieuwe 

dingen (voorbeelden: stimuleren vrije inloop bij clubs; bridgen voor de jeugd en voor  

50 plussers). Begroting voor deze investeringen is best fors en nu wordt bekeken hoe 

deze kosten gedekt kunnen worden met leningen of sponsoring.  

Daarnaast wordt het geven van cursussen gestimuleerd (aanwas nieuwe leden). Het 

gebouw van de bond wordt meer ‘benut’: er is ruimte vrij gemaakt die  wordt verhuurd. 

Bonden van andere denksporten zijn gevraagd om in Utrecht te komen. 

Contributie: voorstel in ALV om deze te verhogen met 4,8% (inflatiecorrectie). 

Voorgaande leidt er wel toe dat de serviceverlening wel wat minder is. Voorkeur is om 

vragen via de mail te stellen behalve als het urgent is. 

Tenslotte deelt Richard folders uit over de taken van de NBB. Dit n.a.v. geluiden die 

hun bereikt hebben dat club afhaken omdat niet zichtbaar is wat de NBB voor hun doet.  

 

Suggestie voor de NBB: 30 jaar geleden is een bridgecursus op tv georganiseerd. 

Misschien moet de NBB contact leggen met omroep MAX om, met het oog op de 

doelgroep, de mogelijkheden te bekijken via de tv een bridgecursus te organiseren. 

 

7.   ALV NBB op 25 november 2023   

Maximaal 2 leden per club. Vragen voor de ALV kunnen via het bestuur van het district 

aangeleverd worden. 

 

8.  Verkiezing bestuursleden 

Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld voor functies van voorzitter, 

opleidingscoördinator en secretaris. Dit betekent dat Kees Ermshaus,  Ryks de Jong en 

Willy Rutgers weer zijn benoemd, in principe voor de duur van één jaar.  

Voorzitter stelt dat huidige leden er een aantal jaren zitten en weer bereid zijn om er een 

jaar aan te plakken. Maar het zou ook fijn zijn als er andere deelnemers zitting zouden 

willen nemen in het bestuur. Gevraagd wordt om binnen de clubs eens te kijken of er 

mensen zijn die een bestuurstaak op zich zouden willen nemen. 

 

9.   Rondvraag  

a) Vorig jaar zijn de voorzitters van een aantal clubs uit Nijmegen bij elkaar geweest 

om te kijken hoe de stand van zaken is bij de clubs, hoeveel leden ieder heeft c.a. 



Onlangs is er weer een overleg geweest: met name de a.s. huur was onderwerp van 

gesprek. Op jaarbasis betekent dat bij een huur van bijvoorbeeld €  3,000,-- dit zal leiden 

tot een verhoging van de ledencontributie tussen de €  30,-- en €  55,--.  

Indien extra huur wordt gevraagd, in het geval dat verenigingen contributie afdragen 

aan een landelijke organisatie, kan dit betekenen dat clubs in het ‘grijze’ circuit worden 

gedreven.  

Richard wil kijken of de NBB invloed kan uitoefenen op de uitvoering van dit 

uitgangspunt van de gemeente Nijmegen  

Genoemde clubs overleggen of er eventueel een andere opzet mogelijk is en willen 

hierin gezamenlijk optrekken. 

b) Voorzitter vertelt een en ander over de ledenaantallen van de clubs en het feit dat een 

drietal clubs in een kritieke fase (minder dan 40 leden) zitten. 

c) Datum ALV in 2024  is 12 oktober.  

 

10.   Sluiting  

De voorzitter dankt iedereen voor de aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering.   

 

 

 

Willy Rutgers, 08/10/2023 


